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روزنامه مستقل

علمی و عملی بهورزان، مراقبین سلامت و ماماهای شاغل در 
بخش بهداشت، در استان البرز برگزار شد. این دوره که از تیرماه 
آغاز شده، تاکنون در هشت مرکز بهداشت تابعه دانشگاه علوم 
پزشکی البرز اجرا شده و بیش از 950 نفر از نیروهای بهداشتی را 

تحت آموزش قرار داده است.
معاون  جودکی،  معصومه  دکتر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بهداشت این دانشگاه، با اعلام این خبر گفت: »دوره آموزشی 
»هادیان زندگی« برای بهورزان، مراقبین سلامت و ماماهای شاغل 
در خانه های بهداشت، پایگاه ها و مراکز جامع سلامت استان از 
11 تیرماه 1403 آغاز شد و در قالب دوره های 16 ساعته طی سه 

روز برگزار شد«.
وی افزود: این دوره با محوریت راهکارهای حفظ حیات جنین، 
خدمات ناباروری و آشنایی با قانون »جوانی جمعیت و حمایت از 

خانواده« در هشت مرکز بهداشت استان اجرا شده است. تاکنون 
39 دوره آموزشی برگزار شده و 135 بهورز، 244 مراقب سلامت 
و 576 ماما تحت آموزش 20 مربی مورد تأیید وزارت بهداشت 

قرار گرفته اند.
بر اساس اعلام معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز، این 
دوره ها در هشت مرکز بهداشت استان برگزار شده که به تفکیک 

شهرستان ها، تعداد افراد آموزش دیده به شرح زیر است:
کرج )شرق(: 229 نفر شامل 9 بهورز، 87 مراقب سلامت و 133 

ماما
کرج )غرب(: 297 نفر شامل 12 بهورز، 62 مراقب سلامت و 223 ماما

فردیس: 138 نفر شامل 44 مراقب سلامت و 94 ماما
ساوجبلاغ: 94 نفر شامل 37 بهورز، 7 مراقب سلامت و 50 ماما

نظرآباد: 94 نفر شامل 29 بهورز، 25 مراقب سلامت و 40 ماما

چهارباغ: 56 نفر شامل 22 بهورز، 10 مراقب سلامت و 24 ماما
اشتهارد: 25 نفر شامل 8 بهورز، 8 مراقب سلامت و 9 ماما
طالقان: 22 نفر شامل 18 بهورز، 1 مراقب سلامت و 3 ماما

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز تأکید کرد: »برگزاری 
این دوره ها به افزایش آگاهی و توانمندی نیروهای بهداشتی در 
ارائه خدمات مرتبط با سلامت مادران و نوزادان کمک می کند. 
همچنین، با آموزش مهارت های لازم، این افراد قادر خواهند بود 
برنامه »جوانی جمعیت و سلامت خانواده« را با کیفیت بیشتری 

اجرا کنند«.
وی افزود: »این آموزش ها به شکل مستمر تا پایان سال ادامه 
خواهد داشت و انتظار می رود که تعداد بیشتری از نیروهای 
بتوانند خدمات  تا  گیرند  قرار  استان تحت پوشش  بهداشتی 

بهداشتی مؤثرتری به جامعه ارائه دهند«.

برگزاری دوره »هادیان زندگی« گام مهمی در جهت توانمندسازی 
نیروهای بهداشتی استان البرز است که با هدف ارتقای کیفیت 
خدمات و اجرای مؤثرتر برنامه های سلامت و جوانی جمعیت 
طراحی شده است. با ادامه این روند، انتظار می رود که سطح 
آگاهی و مهارت های عملی ارائه دهندگان خدمات بهداشتی به 

میزان قابل توجهی افزایش یابد.

برگزاری دوره های آموزشی برای ارتقای مهارت های علمی و عملی ارائه دهندگان خدمات بهداشتی؛  آموزش بیش از 950 نیروی بهداشتی در دوره »هادیان زندگی« در البرز



2 رویدادسه شنبه ۳۰ بهمن 1۴۰۳      شمارگان 1758

وکلای آرژانتینی علیه »خاویر میلی« رئیس جمهوری این کشور به دلیل تبلیغ یک ارز دیجیتال در رسانه های اجتماعی خود، پرونده 
قضایی تشکیل داده و اتهامات وی مبنی بر کلاهبرداری در این زمینه را به دادگاه کیفری ارائه داده اند.

گزارش ها حاکی از آن است که روز جمعه میلی در شبکه اجتماعی ایکس )توییتر سابق( در ارتباط با ارز »لیبرا« مطلبی را منتشر کرده 
و نوشت: هدف این ارز تشویق رشد اقتصادی از طریق تامین مالی کسب و کارهای کوچک و استارت آپ ها است. تارنمای هیل در 
گزارش خود نوشت که میلی چند ساعت بعد این مطلب را حذف کرد. این اقدام او باعث شد تا ارزش این ارز سقوط کند و میلیون ها 

دلار ضرر به سرمایه گذاران کوتاه مدت آن وارد شود.

رئیس جمهوری آرژانتین به کلاهبرداری در تبلیغات ارزهای دیجیتال متهم شد یاد و خاطره شهدا، به 
ویژه »شهید محمود 
تیموری« که 26 آبان 

61 به مقام شامخ 
شهادت نائل گشت، 

گرامی باد

عضو هیأت علمی دانشکده منابع طبیعی دانشگاه تهران و 
مجری طرح تدوین اقدامات اجرایی تالاب صالحیه و الله آباد 
گفت: ایجاد کانال زهکش و احداث سد بر روی رودخانه های 
بالادست، تالاب صالحیه را به کانون ریزگرد تبدیل و هشت 

روستای مجاور آن را خالی از سکنه کرده است.
در نشست  رضایی  کامران  دکتر  »دنیای هوادار«،  گزارش  به 
تخصصی مدیریت مشارکتی تالاب های کشور که روز گذشته 
در دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران در کرج 
برگزار شد، گفت: در حال حاضر بر روی رودخانه هایی که تالاب 
صالحیه را تغذیه می کردند سد احداث شده و اقداماتی که وزارت 
نیرو در این حوزه انجام داده  است؛ هیچ کدام توجیه زیست 

محیطی ندارد.
وی با تاکید بر حفاظت از تالاب ها برای آینده افزود: عمده 
از جانب بخش دولتی است. در  آسیب های تالاب صالحیه 
مرحله اول و به طور مشخص سدها و دیگری عدم تخصیص 
حق آبه هایی که در پشت سدها محفوظ شده و در حال حاضر 
به سختی رها سازی می شود، عامل مشکلات این تالاب است.

رضایی ادامه داد: با پیگیری های اداره حفاظت محیط زیست استان 
در طی سه هفته اخیر مقداری از این حق آبه رها سازی شده و 
امیدواریم از رودخانه های حوزه قزوین هم حق آبه ای دریافت کنیم.

وی گفت: اگرچه تالاب صالحیه بیشتر مورد توجه است، اما 
این تالاب با تالاب الله آباد و یعقوب آباد یک پیکره آبی هستند 
و تقسیمات جغرافیایی باعث شده این تالاب ها در استان 

قزوین و البرز قرار بگیرند. قسمت البرز هم چون دارای شیب 
هیدرولیکی است، آسیب بیشتری دیده  و تبدیل به کانون های 

ریزگرد شده  است.
کامران رضایی ادامه داد: حدود ۴۰ کیلومتر زهکش در سال های 
گذشته توسط جهاد کشاورزی قبل از تالاب صالحیه احداث 
شده که باعث شده ۱.۲ متر آب زیرزمینی افت کند و یک بخش 

از زمین های حاشیه هم شور در شیرین شده  است.
عضو هیأت علمی دانشکده منابع طبیعی دانشگاه تهران بیان 
کرد: در این شرایط سیلاب هایی که از بالادست جاری می شده 
تا به کانون اصلی تالاب برسد، پشت این جاده زهکش محبوس 
شده  است. هر چند این تجمع آب یک جذابیت محیط زیستی 
ایجاد کرد اما پس از مدتی مشخص شد که آب نباید در این 
قسمت جمع می شد. چون پرندگانی که در این آبگیر بودند، 

مشکلاتی برای فرودگاه آزادی به وجود آورده بودند.
وی در مورد شترهای سرگردان در این منطقه گفت: در این 
منطقه زیر ۳۰۰ نفر شتر داشتیم و روند بیابان زایی باعث شده 
که گونه های گیاهی شور گسترش پیدا کرده و این تعداد شتر، 
به ۱۰۰۰ نفر افزایش یابد و پوشش گیاهی منطقه را کاملا از ببرند.

معاون آموزشی دانشکده منابع طبیعی دانشگاه تهران افزود: 
از زمانی که زهکش  ایجاد شده ؛ شرایط اکوسیستمی تالاب 
صالحیه به هم ریخته و هشت روستا در مجاورت این تالاب 
به دلیل تغییرات محیطی خالی از سکنه شده  و این روند رو به 

گسترش است.
تهران،  دانشگاه  منابع طبیعی  دانشکده  علمی  عضو هیأت 
اظهار کرد: این موضوع باعث شده که دشت اشتهارد، هشتگرد 

و قزوین تبدیل به دشت های ممنوعه شود. در حالی که باید 
وزارت نیرو طرح تعادل بخشی را اجرا می کرد اما هنوز درصدی 

از تحقق ندارد.
وی بیان کرد: در حال حاضر یک دهم درصد بستر تالاب به 
کانون ریزگرد تبدیل شده و ۹ کانون ریزگرد در تالاب صالحیه و 
یک کانون هم در تالاب الله آباد ایجاد کرده است. این کانون ها 

در آینده گسترش بیشتری خواهد داشت.
وی گفت: جهت وزش باد منطقه هم به سمت شهر بوده و بر 
اساس تحقیقات، بخشی از ریزگردهای شهر تهران، نظرآباد و 
کرج از بستر تالاب صالحیه ناشی می شود. بنابراین اقداماتی 
که سریعا باید انجام شود حذف کامل زهکش و تامین حق آبه 
تالاب از چهار رودخانه اصلی و کنترل کانون های ریزگرد منطقه 
است تا صالحیه بتواند از شرایطی که برای آن ایجاد کرده ایم، 

خارج شود.

 

بین  الملل

عجیب اما واقعی؛

معاون »ترامپ«   اشک رئیس 

»کنفرانس امنیتی مونیخ«  را درآورد!

رسانه های جهان اشک »کریستوف هوسگن« رئیس »کنفرانس 
امنیتی مونیخ« به خاطر اظهارات معاون »دونالد ترامپ« را 

نشانه ای از افزایش شکاف میان آمریکا و اروپا تفسیر کردند.
و  احساسی  شرایط  در  مونیخ  امنیتی  کنفرانس  روز  آخرین 
متفاوت از دوره های قبل به پایان رسید؛ زمانی که »کریستوف 
هوسگن« رئیس کنفرانس امنیتی مونیخ، هنگام سخنرانی در 
مراسم اختتامیه، از دست رویکرد دولت جدید آمریکا به گریه 

افتاد.
در  نوشت،  رویداد  این  مورد  در   »Times of India« تارنمای 
طی  هوسگن،  کریستوف   ،)MSC( مونیخ  امنیتی  کنفرانس 
سخنان پایانی شصت و یکمین رویداد MSC به وضوح گریه کرد. 
این نمایش احساسی در واکنش به سخنان روز نخست نشست 
»جی. دی. ونس« معاون رئیس جمهور ایالات متحده رخ داد که 

وی به اتحادیه اروپا حمله کرده بود.
طبق گزارش فوق، تا به امروز نشست مونیخ به طور سنتی 
بستری برای گفت و گو بین متحدان فراآتلانتیک بوده است 
اما امسال لحظاتی را می شد احساس کرد که در آن وجود تنش 
قابل لمس بود، به ویژه آنکه در روز پایانی هوسگن به سخنان 

ونس واکنش احساسی نشان داد.
وی در حالی که صدایش به دلیل احساساتی شدن می لرزید، 
گفت: این کنفرانس از سوی »اوالد فون کلایست« به عنوان یک 
نشست فراآتلانتیکی پایه گذاری شد، اما پس از سخنرانی معاون 
رئیس جمهور ونس در روز جمعه، ما باید از این هراس داشته 
باشیم که پایگاه ارزشی مشترک ما دیگر چندان قابل توجه نباشد.
بسیاری از رسانه ها عنوان داشت در صحنه ای که توجه بین 
المللی را به خود جلب کرده است، رئیس کنفرانس امنیتی 
مونیخ ، کریستوف هوسگن، در طی سخنان پایانی شصت و 

یکمین رویداد MSC به وضوح گریه کرد.
رسانه هندی افزود: این اتفاق در زمانی رخ می دهد که روابط 
ایالات متحده و اروپا در معرض تنش قرار دارد و سخنرانی ونس 
نگرانی های عمیقی را در مورد آزادی بیان و مدیریت سیاست 
های مهاجرتی در اتحادیه اروپا مطرح کرد. اظهارات او بحث های 
گسترده تری را در مورد ارزش ها و اولویت های مشترک بین 
ایالات متحده و اروپا، به ویژه در زمینه تنش های ژئوپلیتیکی 

جاری، برانگیخته است.
دارد،  باوقاری  رفتار  معمولاً  که  هوسگن،  از  عاطفی  واکنش 
بازخوردهای گوناگونی داشته است. واکنش ها در رسانه های 
اجتماعی سریع بود و برخی ثبات و اعتبار حاکمیت کنونی اروپا 
را زیر سوال بردند و همزمان برخی دیگر به طنزپردازی در مورد 

واکنش  رهبران اروپایی پرداختند.
این گزارش تصریح دارد: کنفرانس امنیتی مونیخ، که به طور 
سنتی یک مجمع برای تقویت همکاری بوده، اکنون به نقطه 
کانونی برای نشان دادن اصطکاک ها در روابط ایالات متحده و 
اروپا تبدیل شده است. با اتمام کنفرانس، این حادثه باعث شد 
تا بسیاری در مورد آینده اتحادهای فراآتلانتیک و وحدت ارزش 
های دموکراتیک که زمانی تزلزل ناپذیر به نظر می رسید، تردید 
پیدا کنند.تارنمای »Axar« جمهوری آذربایجان نیز ضمن بازتاب 
این اتفاق و اظهارات هوسگن، نوشت او از همه شرکت کنندگان 
در این مراسم تشکر کرد و در پایان سخنرانی خود نتوانست 

جلوی احساسات خود را بگیرد و شروع به گریه کرد.
هوسگن که در سال ۲۰۲۲ ریاست کنفرانس امنیتی را بر عهده 
گرفت، پیش از این سفیر آلمان در سازمان ملل و مشاور امنیت 

و سیاست خارجی صدراعظم »آنگلا مرکل« بود.
طبق این گزارش، سخنرانی ونس که در آن از اروپا به دلیل 
سرکوب آزادی بیان و فقدان دموکراسی انتقاد کرد، با مخالفت 
رهبران مختلف اروپایی از جمله »اولاف شولتس« صدراعظم 

آلمان مواجه شده بود.

در »نشســت تخصصی مدیریت مشارکتی تالاب های کشور« مطرح شد؛

۸ روستای مجاور تالاب صالحیه خالی از سکنه شده  است!

حرف اول

رئیس جمهور با بیان اینکه آنچه ملائک را در مقابل 
بود،گفت:  دانایی  و  علم  کرد،  وادار  سجده  به  انسان 
مشکلات کشور فقط با کمک علم و دانش و به دست 

عالمان، متخصصان و نخبگان حل می شود.
جشنواره  سی امین  در  گذشته  روز  پزشکیان  مسعود 
تحقیقات و فناوری علوم پزشکی رازی، گفت: ارزش علم 
و دانش بالاتر از همه چیز است و دانایی و علم است که 
انسان را به جایگاه رفیع و شایسته می رساند. با کمک 
علم و دانش است که می توان بر مشکلات غلبه کرد و 

به قله های توسعه و پیشرفت رسید.
و  عالمان  دانش،  اهل  تلاش  از  قدردانی  با  پزشکیان 

نخبگان برای ساختن کشور، گفت: همه سعی ما این 
است که برای شما در این مسیر مشکلی ایجاد نشود و 
دولت با تمام توان از نخبگان و عالمان در راه توسعه و 
پیشرفت کشور و غلبه بر مشکلات و بحران ها حمایت 

می کند.
رئیس جمهور تاکید کرد: با وحدت، انسجام و دوری از 
تفرقه و نفاق و اختلاف افکنی می توانیم همه مشکلات 

را از سر راه خود برداریم .
پزشکیان با اشاره به اینکه در هر قسمتی از علم و دانش 
احتمال تغییر، بهبود و اصلاح وجود دارد، گفت: تا می 
توانیم باید بر این باور و در این راه جهت شکافتن علم 
و غلبه بر جهل و نادانی به پیش رویم و در این مسیر ما 

حامی اهل علم و دانش هستیم.
رئیس جمهور با بیان اینکه عالمان و دانشمندان باید 
به فکر حل مشکلات کشور خود باشند،گفت: هنر این 
نیست که دانایی و علم را در جای دیگر عرضه کنم. هنر 
این است که این دانایی برای حل مشکلات وگره های 
جامعه به کار گرفته شود و این برازنده عالم و انسان 

دانا است.
پزشکیان در ادامه تصریح کرد: امروز با فشارهای که به 
کشور وارد می شود باید این را بگوییم که ما به دنبال 
جنگ نیستیم. از نظر شغلی هم ما پزشک هستیم و 
حتی قاتل ها را درمان و مداوا می کنیم و معتقدیم 
فرد دیگری باید این افراد را محاکمه کند این در حالی 
است که افرادی که منطقه را به هم می زنند و به دروغ 

ادعای دفاع از حقوق بشر دارند، خودشان بیش از ۴۰ 
هزار نفر را در غزه و لبنان شهید کرده اند و در مقابل ما 
را متهم به نقض حقوق بشر می کنند که این نهایت بی 

انصافی است.
وی با بیان اینکه در راه ساختن کشور مهم این است 
که به دانشمندان و نخبگان کشور اتکا کنیم، برغم همه 
مشکلات و ناملایماتی که وجود دارد اگر عشق و تلاش 
باشد می توانیم گره از کار مردم باز کنیم و این برازنده 

دانشمندان ماست.
پزشکیان تصریح کرد: ما می توانیم با استفاده از دانش 
و تلاش نخبگان و متخصصان در کشور خلق ثروت 
کنیم به اقدامات و خدمات دکتر ملک حسینی در حوزه 
بهداشت و درمان شهر شیراز اشاره کرد و گفت: کارهایی 
که دکتر ملک حسینی در شیراز انجام داده شایسته 
قدردانی است و هر کدام از شما می توانید در شهر و 

منطقه خود چنین بستری را فراهم سازید.
رئیس جمهور با بیان اینکه روسای قوا با کمال میل 
آماده همکاری با نخبگان هستند،گفت: آنچه کشور ما را 
قدرتمند می کند وحدت کلمه و انسجام داخلی است و 
آنچه مایه طمع دشمنان است تفرقه و اختلافات داخلی 
است که امیدوارم ملت ایران با عزت و سربلندی از همه 

بحران ها عبور کنند.
در این مراسم همچنین با حضور رئیس جمهور و وزیر 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از برگزیدگان جشنواره 

تحقیقات و فناوری علوم پزشکی رازی تقدیر شد.

»مسعود پزشکیان« در سی  امین جشنوارۀ تحقیقات و فناوری علوم پزشکی رازی:

  مشکلات کشور با کمک علم و عالمان حل می  شود

لیلا  عبادی
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مدیریت در حوزه بهداشت و درمان، به ویژه در ساختارهای 
دانشگاهی و دولتی، بیش از هر چیز به سلامت مدیریتی، 
تعهد اخلاقی و مسئولیت پذیری فردی وابسته است. زمانی 
را در مقام یک پزشک و عضو هیأت  که فردی که خود 
علمی دانشگاه می بیند، از این جایگاه سوءاستفاده می کند، 
مسئله دیگر تنها یک تخلف فردی نیست، بلکه به بحران در 
سیستم مدیریتی و نظارتی بدل می شود. اخباری که اخیراً 
از برکناری یک پزشک پرحاشیه از مدیریت یکی از گروه های 
علمی دانشگاه علوم پزشکی البرز منتشر شده، نمونه ای از 
همین بحران نظارتی است؛ ماجرایی که بیش از آنکه پایان 
یک فساد باشد، از طرفی نشان دهنده عمیق بودن مشکلات 
ساختاری در نظام سلامت و آموزش پزشکی کشور است و 
از سوی دیگر، مهر تأییدی بر روحیۀ ضد فساد و عدالت  طلبی 
شخصِ دکتر شهرام صیادی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی 

البرز است.

مدیریت یا بهره کشی از موقعیت؟
در حوزه دانشگاهی، مدیریت یک گروه علمی نه تنها باید با 
دانش و توانایی فرد در آن رشته سنجیده شود، بلکه تعهد 
اخلاقی و رعایت اصول حرفه ای نیز باید به عنوان معیار اصلی 
در نظر گرفته شود. اما وقتی فردی که در جایگاه مدیریت قرار 
می گیرد، از همان موقعیت برای رسیدن به منافع شخصی، 
استفاده  رقبا  سرکوب  و  عمومی،  منابع  به  دست اندازی 

می کند، تمام این معیارها به حاشیه رانده می شوند.
پزشک برکنار شده از مدیریت گروه علمی دانشگاه، نه تنها 
به دلیل دریافت زیرمیزی از بیماران مورد اعتراض بوده، بلکه 
به واسطه ایجاد مراکز زیبایی، سوءاستفاده از جایگاه نظارتی 
خود و برخوردهای غیراخلاقی با دانشجویان نیز همواره مورد 
انتقاد قرار داشته است. وقتی چنین فردی برکنار می شود، 
جامعه پزشکی و دانشگاهی نباید تنها به حذف او از یک 
پست مدیریتی راضی شود، بلکه مسئله فراتر از این است: 
باقی  جایگاه  این  در  توانسته سال ها  فردی  چطور چنین 
بماند؟ چه خلأهایی در نظارت وجود داشته که اجازه داده 
او این میزان قدرت را در سیستم آموزشی و درمانی کشور 

به دست آورد؟
یکی از مواردی که در پرونده این فرد مطرح شده، بدرفتاری 
با دانشجویان و رزیدنت ها است؛ رفتاری که متأسفانه یکی 
را تا مرز خودکشی برده است. این مسئله  از دانشجویان 
به خودی خود زنگ خطر بزرگی را درباره علوم پزشکی به صدا 
در می آورد. ما بارها شاهد بوده ایم که دانشجویان پزشکی و 
رزیدنت ها، تحت فشارهای بی رحمانه ای از سوی اساتید و 
مدیران گروه های علمی قرار می گیرند، بدون آنکه حمایت 

قانونی یا نظارتی مؤثری برایشان وجود داشته باشد.
چگونه فردی که باید حامی و راهنمای دانشجویان باشد، 
خود عامل استرس و فشار روانی روی آن ها می شود؟ چگونه 
نظارت بر رفتار اساتید دانشگاهی این قدر ضعیف است که 
دانشجویان مجبور می شوند در برابر سوءاستفاده و تحقیرهای 
سیستماتیک سکوت کنند؟ وقتی مدیریتی که باید فضای 
علمی را برای رشد و پیشرفت دانشجویان فراهم کند، به 
ابزار سرکوب، تهدید و بهره کشی تبدیل شود، نتیجه چیزی 
جز مهاجرت گسترده پزشکان جوان، افسردگی رزیدنت ها و 
سقوط اخلاقی در علوم پزشکی و نظام سلامت نخواهد بود.

در این میان، نباید از نقش کلیدی دکتر شهرام صیادی، 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز، در برخورد قاطع با این 
پرونده چشم پوشی کرد. در شرایطی که بسیاری از مدیران 

و مسئولان در برابر فشارهای ناشی از شبکه های قدرت و 
روابط غیررسمی مماشات می کنند، دکتر صیادی با اقدام 
به موقع و قاطع خود نشان داد که در مسیر اصلاحات و 
رایج  و مصلحت اندیشی های  تعارف  اهل  فساد،  با  مبارزه 
نیست. برکناری این پزشک متخلف، نه تنها یک تصمیم 
مدیریتی معمول، بلکه پیامی روشن برای تمام افراد سودجو 
و فرصت طلبی بود که از جایگاه های علمی و دولتی برای 
اهداف شخصی خود بهره برداری می کنند. این اقدام، بیش 
از هر چیز نشان دهنده عزم راسخ رئیس دانشگاه در برخورد 
با رانت، سوءاستفاده های مالی و تخلفات اخلاقی در بدنه 

دانشگاهی و درمانی کشور است.
در فضایی که بسیاری از دانشگاه های علوم پزشکی در کشور، 
به واسطه روابط درهم تنیده میان برخی اساتید و نهادهای 
نظارتی، از مقابله با فساد درون سیستمی عاجز مانده اند، دکتر 
صیادی ثابت کرد که مسیر اصلاحات از اقدام عملی و شفاف 
می گذرد، نه از بیانیه های پرطمطراق و وعده های بی سرانجام. 
این تصمیم شجاعانه، یک پیام مهم دارد: در نظام آموزشی 
و درمانی، جای متخلفان، سودجویان و افراد فاقد صلاحیت 
نیست، حتی اگر سال ها در قدرت بوده و تصور کرده باشند 

که مصونیت دارند.
این اقدام، فراتر از یک برکناری ساده، نوعی بازگرداندن اعتبار 
به جایگاه مدیریت دانشگاهی و پزشکی در کشور محسوب 
می شود. دکتر صیادی نشان داد که هیچ مدیری نمی تواند 
پشت عناوین علمی و موقعیت های اجرایی پنهان شود و از 
پاسخگویی فرار کند. برکناری این پزشک، بدون شک، اولین 
گام در مسیر طولانی فسادزدایی از دانشگاه علوم پزشکی 
استان البرز است؛ اما مردم و جامعه پزشکی انتظار دارند که 
این روند ادامه دار باشد و تنها محدود به یک مورد خاص 
نشود. اکنون که رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز نشان داده 
است که در مسیر اصلاحات با احدی تعارف ندارد، باید از این 
فرصت استفاده کرد و به دیگر تصمیم  سازان حوزۀ درمان در 
بخش های آلوده به فساد در سیستم آموزشی و درمانیِ کشور 
تذکر داد که بیش از پیش چنین مواردی را مورد بررسی قرار 
دهند. چراکه یک تصمیم قاطع، اگرچه یک نقطه ی آغاز 
است، اما زمانی تأثیر واقعی خود را خواهد گذاشت که به 

یک سیاست پایدار و بلندمدت تبدیل شود.

از مقام تا قربانی نمایی؛ تاکتیک کهنۀ متخلفان
نکته جالب ماجرا اینجاست که این پزشک پس از برکناری، 
خود را در مقام »قربانی« جا زده است. انتشار بیانیه ای با 
ادعاهایی چون »پرونده سازی برای اساتید« و »جلوگیری از 
ارتقای علمی« از سوی ریاست دانشگاه، چیزی جز تلاش 
برای فرافکنی و منحرف کردن افکار عمومی نیست. اگر فردی 
واقعاً دغدغه های علمی و دانشگاهی داشت، چرا پیش از 
برکناری لب به اعتراض نگشود؟ چرا تمام این اتهام ها درست 
زمانی مطرح شد که او از قدرت کنار گذاشته شد؟ این همان 
تاکتیک تکراری ای است که بسیاری از افراد پس از افشای 
فساد و برکناری از مسئولیت هایشان به آن متوسل می شوند: 
مظلوم نمایی، ایجاد روایت های جعلی و متهم کردن سیستم 
برای فرار از پاسخگویی. درحالی که آنچه در پرونده این فرد 
مطرح شده، تخلفات مستند و مکرری است که سال ها ادامه 

داشته و اکنون تنها بخشی از آن ها رسانه ای شده است.
یکی از مهم ترین موارد در این پرونده، سوءاستفاده از جایگاه 
نظارتی برای حذف رقبا است. وقتی فردی که خود درگیر 
تخلفات گسترده است، بتواند با نفوذ در نهادهای نظارتی 
مانند سازمان نظام پزشکی، علیه سایر پزشکان و منتقدان 
خود پرونده سازی کند، یعنی سیستم پزشکی به مرحله ای 

رسیده که نظارت در آن کاملاً معکوس عمل می کند؛ به جای 
آنکه ناظران با تخلف برخورد کنند، این متخلفان هستند که 
از طریق جایگاه هایشان نهادهای نظارتی را به ابزار شخصی 

خود تبدیل کرده اند.
همین مسئله نشان می دهد که برکناری یک فرد، اگرچه 
گامی مثبت است، اما لازم است که بازنگری عمیقی در 
ساختار نظارت و مدیریت نظام پزشکی، صورت بگیرد. اگر 
نظارت بر این سیستم شفاف تر و پاسخگویی افراد مسئول 
در همان  دوباره  مشابه  افرادی  زود  یا  دیر  نشود،  جدی تر 

جایگاه ها ظاهر خواهند شد.

چرا نظارت بر فساد پزشکان دشوار شده است؟
در بسیاری از کشورهای پیشرفته، سیستم های نظارتی به 
شکلی طراحی شده اند که فساد در حوزه پزشکی با شدیدترین 
مجازات ها مواجه شود. پزشکان موظف اند عملکرد مالی و 
هرگونه  و  دهند،  گزارش  شفاف  به طور  را  خود  اخلاقی 
سوءاستفاده از جایگاه علمی یا دولتی با مجازات های سخت 
همراه است. اما در ایران، نظارت بر پزشکان متخلف به دلایل 

مختلفی با مشکل مواجه است:
1. نفوذ پزشکان در نهادهای نظارتی )مانند سازمان نظام 
پزشکی(، که باعث می شود آن ها در برابر برخوردهای قانونی 

مقاومت کنند.
2. نبود شفافیت مالی در دریافت ها و پرداخت ها، که دریافت 

زیرمیزی و سوءاستفاده از منابع عمومی را تسهیل می کند.
3. حمایت های غیررسمی از سوی برخی مقامات و نهادها، 
برابر تخلفات خود  که باعث می شود پزشکان متخلف در 

احساس امنیت کنند.
القصه؛ برکناری این فرد و تصمیم قاطع دکتر صیادی، طبعا 
نشانه ای مثبت برای آغاز روند اصلاحات است، ولیکن کافی 
نیست که این اصلاحات تنها به استان البرز محدود باشد. 
این اتفاق زمانی مؤثر خواهد بود که این  قبیل رسیدگی  ها و 
برخوردهای قاطع، به سراسر کشور هم برسد. جامعه پزشکی 
کشور نیازمند یک خانه تکانی جدی است؛ خانه ای که طی 
سال های گذشته به حیاط خلوتی برای برخی پزشکان سودجو 
و فرصت طلب تبدیل شده است. امروز جامعه نه تنها انتظار 
دارد که تخلفات این پزشک پیگیری و برخورد شود، بلکه 
مهم تر از آن، باید تضمینی وجود داشته باشد که دیگر چنین 
افرادی به راحتی نتوانند در جایگاه های علمی و مدیریتی قرار 
بگیرند. اگر این اتفاق نیفتد، این برکناری نیز مانند بسیاری از 
نمونه های مشابه، به فراموشی سپرده خواهد شد و سیستم، 
بدون اصلاحات بنیادین، همچنان به بازتولید فساد ادامه 

خواهد داد.

 

شهرداری

»شهردار کرج« اعلام کرد؛

تغییر فضای شهر با برگزاری 

جشن های متنوع و باشکوه 

در نیمه شعبان

شهردار کرج گفت: همزمان با فرارسیدن نیمه شعبان و ولادت 
متنوعی  برنامه های  و  جشن ها  الزمان)عج(  صاحب  حضرت 
توسط این دستگاه به اجرا درآمد و شهرداری کوشید با اجرای 
طرح های فرهنگی و آذین بندی شهر، فضایی شاد و معنوی را 

برای شهروندان رقم بزند.
مهرداد کیانی با اشاره به این مسئله، بیان کرد: برپایی اجتماع 
بزرگ امام زمانی ها، نصب پرچم های رنگی، کتیبه های عرضی، 
بنرهای مناسبتی، ریسه های نور و پرچم در سطح شهر، برگزاری 
جشن های نیمه شعبان در محلات مختلف، برپایی موکب های 
نیمه شعبان، تولید نماهنگ ویژه نیمه شعبان و حمایت از 
همایش های فرهنگی از جمله برنامه های این دستگاه به مناسبت 

اعیاد شعبانیه و ولادت امام زمان )عج( بود.
کیانی افزود: اجتماع امام زمانی ها به پیشنهاد سازمان فرهنگی 
ورزشی و اجتماعی شهرداری کرج با هدف تجمیع برنامه هایی که 
به این مناسبت در نقاط مختلف شهر انجام می گرفت، برگزار شد.

وی اذعان کرد: برگزاری متراکم برنامه ها در مناسبت هایی از این 
دست اغلب باعث ایجاد ترافیک و بروز مشکلاتی برای شهروندان 
می شد؛ از این رو با برنامه ریزی انجام گرفته و طی هماهنگی 
و همکاری با دستگاه های مختلف انتظامی و خدماتی شهر و 
استان، مقرر شد این همایش بزرگ در روز پنج شنبه ۲۵ بهمن ماه 

به اجرا در بیاید.
به گفته شهردار، خوشبختانه استقبال خوبی از این مراسم انجام 

گرفت و هزاران نفر از شهروندان در همایش شرکت کردند.
وی خاطرنشان کرد: این افراد آمدند تا برای استقبال از ظهور 
حضرت اعلام آمادگی کنند و بگویند به رغم همه مشکلات و 
آسیب ها، قرار عاشقی شان با مهدی موعود)عج( برقرار است و 
انتظار برای ظهور ایشان و آماده سازی قلب و رفتارشان تا این 
واقعه بزرگ و باشکوه را همواره سرلوحه زندگی خویش قرار 

داده اند.

برپایی موکب و برگزاری جشن در نقاط مختلف شهر
این مسئول به دیگر برنامه های تدارک دیده شده توسط شهرداری 
کرج برای این مناسبت اشاره و اظهار کرد: علاوه بر موارد مذکور، 
سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری کرج برنامه های 
متنوعی را در سطح شهر به اجرا درآورد که از این جمله می 
توان به مشارکت در برپایی موکب های نیمه شعبان در اسلام 
آباد، برگزاری جشن نیمه شعبان در رجایی شهر و فلکه دوم و 
همچنین برگزاری جشن بزرگ در محله چهارصد دستگاه کوی 

بعثت اشاره کرد.
مدیر ارشد شهرداری کرج با اشاره به اینکه بخش عمده هزینه  این 
برنامه ها توسط سازمان فرهنگی و اجتماعی شهرداری کرج تامین 
شده است، اذعان کرد: تهیه و رونمایی از نماهنگ »مهدی جان« 
به مناسبت نیمه شعبان توسط سازمان فرهنگی شهرداری کرج 
انجام گرفته و در آن دو نفر از مداحان کرجی به همراه گروه سرود 

اسوه از گروه های سرود خوب کرج، به اجرای برنامه پرداخته اند.
کیانی گفت: جشن »سلام بر مهدی« و همایش »قرار مقاومت 
۲« از دیگر برنامه های تدارک دیده شده توسط شهرداری کرج برای 
این روزهاست. به گفته وی، در این همایش ها به موضوعات 

مقاومتی، شرایط آخرالزمانی، ظهور و نیمه شعبان پرداخته شد.

نصب پرچم بزرگ ایران با ابعاد ۹ در ۱۶
کیانی، اقدامات سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج 
در روزهای منتهی به نیمه شعبان را نیز مورد اشاره قرار داد و بیان 
کرد: تعداد ۱۴۰۰ عدد پرچم سامورایی، ۱۳۰ هزار متر ریسه پرچمی 
ایران، ۵۰ هزار متر ریسه رنگی، ۱۱۵۰ متر کتیبه عرض خیابان، ۸۵۰ 
متر کتیبه رولی ایران در نقاط مختلف شهر نصب شد. همچنین 
همزمان با این روز فرخنده یک عدد پرچم بزرگ ایران در ابعاد ۹ 

در ۱۶ متر در پل فردیس نصب شده است.
شهردار کرج با بیان اینکه پرچم های سامورایی روی عرشه های 
پل ها و کتیبه های عرضی، بنر و استند در سطح شهر نصب شده 
است، خاطرنشان کرد: تعداد ۳۰۰ عدد پرچم چوب خور و ۳۰ هزار 
متر ریسه رنگی نیز برای اجتماع امام زمانی ها در ورزشگاه انقلاب 

و سایر نقاط شهر به کار رفته است.

برای رئیسی که با مفسدان شوخی ندارد، این تازه آغاز ماجراست؛

صیادی، صیاد فرصت  طلبان علوم  پزشکی
دیدگاه

»اسدالله اسداللهی« -معاون اردویی و گردشگری سازمان بسیج شهرداری کرج -از اعزام ۱۷۰ نفر از پرسنل شهرداری به اردوی راهیان نور جنوب 

کشور خبر داد و گفت: در راستای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت، ۱۷۰ نفر از پرسنل بسیجی شهرداری کرج و خانواده های محترم آنان به اردوی 

زیارتی و فرهنگی راهیان نور اعزام می شوند. این کاروان در قالب چهار دستگاه اتوبوس ودو خودروی سواری پشتیبان از تاریخ اول اسفند تا پنجم 

اسفندماه عازم مناطق عملیاتی جنوب کشور شده و از یادمان های دفاع مقدس بازدید خواهند کرد. شرکت کنندگان در این اردو ضمن حضور در 

مناطق عملیاتی شلمچه، دوکوهه، میشداغ، نهر خین، طلاییه، فتح المبین، یادمان شهید اسکندرلو، دهلاویه، یادمان دشت ذوالفقاریه و اروند، با 

رشادت های رزمندگان اسلام در هشت سال دفاع مقدس آشنا خواهند شد.

اعزام ۱۷۰ نفر از پرسنل شهرداری کرج به اردوی راهیان نور

مهدی  تیموری
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»جمشید محبت خانی« فرمانده یگان حفاظت محیط زیست به عنوان فرمانده برگزیده یگان های انتظامی و حفاظتی کشور انتخاب شد. با اعلام 
سردار احمدرضا رادان، فرمانده کل انتظامی جمهوری اسلامی ایران، »جمشید محبت خانی«، فرمانده یگان حفاظت محیط زیست به عنوان فرمانده 
برگزیده یگان های انتظامی و حفاظتی کشور انتخاب شد. در بخشی از تقدیرنامه سردار رادان آمده است: مدیریت یگان های انتظامی و حفاظتی با 
توجه به گستردگی فعالیت و پیچیدگی و حساسیت ماموریت ها، مستلزم برخورداری از شاخص ها و ویژگی های خاص مدیریتی و رفتاری و دارا 
بودن دانش انتظامی و حفاظتی است. بر اساس ارزیابی های به عمل آمده، جنابعالی که با عزم و اراده و تعهد و پشتکار در جهت خدمت به مردم، 
نسبت به ارتقا نظم و امنیت در سازمان محافظت شونده و پیشگیری از وقوع جرم همت گمارده اید، به عنوان »فرمانده برگزیده« فرماندهی یگان 

های انتظامی و حفاظتی سال ۱۴۰۳ انتخاب شده اید.

فرمانده یگان حفاظت محیط  زیست، برگزیده کشوری شد

 

قضایی

دستور صریح »رئیس قوه قضاییه«:

رسیدگی به پرونده های 

جرایم خشن مشمول اطاله

 و تأخیر نشود

رئیس قوه قضاییه گفت: پرونده عوامل و مباشرین جرایم 
خشن پس از شناسایی و دستگیری با نهایت سرعت و دقت 
مورد بررسی قرار می گیرد و قطعاً اینگونه نخواهد بود که این 

قبیل پرونده ها مشمول اطاله و تأخیر شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، 
روز  اژه ای  محسنی  غلامحسین  حجت الاسلام والمسلمین 
گذشته در نشست شورای عالی قوه قضاییه با اشاره به حادثه 
اعلام  تهران، ضمن  دانشگاه  دانشجوی  برای  داده  رخ  تلخ 
تسلیت خالصانه خود به خانواده وی، اظهار کرد: دادستان 
تهران و سایر مسئولان و دستگاه های ذیربط، با جدیت مشغول 
شناسایی و دستگیری عوامل قتل دانشجوی دانشگاه تهران 
این جدیت و  بر ضرورت مضاعف کردن  بار دیگر  هستند؛ 

پیگیری تاکید می کنم.
درباره  نیز  کشور  عالی  دیوان  قضات  افزود:  قاضی القضات 
رسیدگی به پرونده های مرتبط با جرایم خشن، جرایم اقتصادی 
و به طور کلی پرونده هایی که اذهان عمومی نیز نسبت به 
آن  ها حساس هستند، نهایت اهتمام و توجه را داشته باشند و 
با برگزاری جلسات و نشست های هم اندیشی با قضات محاکم 
بدوی، به گونه ای اتخاذ تدبیر و تمهید کنند که آرای صادره برای 
عوامل و مباشرین جرایم یادشده، از همان ابتدا، در نهایت اتقان 
و استحکام باشند؛ تا مبادا این احکام در مراجع بالاتر قضایی با 
نقض و نقص مواجه شوند و بدین ترتیب فرایند مختومه کردن 

آن  ها و مجازات عوامل آن  ها، به درازا بکشد.
رئیس قوه قضاییه تاکید کرد: مسئولان قضایی ذیربط نسبت 
جرایم  مباشرین  و  عوامل  با  قانونی  و  قاطعانه  برخورد  به 
این  با  برخورد  راستای  در  و  باشند  داشته  اهتمام  خشن، 
مجرمان همچنین عوامل مرتکب ناهنجاری، در همه زمان ها 
بخصوص در آستانه ماه مبارک رمضان و روزهای پایانی سال، 
با دستگاه های ذیربط در حوزه های مختلف اعم از فرهنگی، 
تبلیغاتی، انتظامی و اطلاعاتی، هماهنگی و هم افزایی داشته 
باشند تا امنیت مردم از جهات مختلف چه در ابعاد فیزیکی و 

چه در ابعاد روانی، تحکیم شود.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به تلاش مذبوحانه دشمنان برای 
ایجاد دوقطبی و افتراق در کشور اظهار داشت: مسئولان قضایی 
تحت هیچ شرایطی به حاشیه ها توجه نکنند و در صراط 

مستقیمِ »احقاق حق« و »اجرای عدالت« ثابت قدم باشند.
قاضی القضات افزود: دشمن می خواهد در برخی موضوعات 
ایجاد کند؛ توجه کنیم که  در کشور دوقطبی  و مقوله ها 
قوه  در  تمرکز  نیفتیم.  دوقطبی ها  این  دام  در  ناخواسته 
قضاییه بر اجرای دقیق و سریع وظایف و مسئولیت های 
قانونی و به ویژه رسیدگی به تظلم خواهی مردم همچنین 
کمک به سایر قوا برای رونق تولید و تقویت بنیه اقتصادی 

کشور است.
محسنی اژه ای اضافه کرد: همه ما در عدلیه باید نسبت به 
مواسات و دستگیری از مردم و مددکاری به آن  ها در حد 
وسع مان کوشا باشیم و از اختیارات قانونی خود و ظرفیت هایی 
که خداوند عنایت فرموده است، در مسیر خدمت بی منت به 

مردم استفاده کنیم.

یوزپلنگ »هیوا« فرزند هَرب که تا چندی پیش به عنوان 
خواهر هلیا و هانا شناخته می شد، اکنون در آستانه ۶ سالگی 
در جنسیت آن شبه وجود دارد. البته که تایید نر بودن آن 
با توجه به اینکه کمتر از انگشتان یک دست در طبیعت 
پویایی  نویدبخش  می تواند  شده،  شناسایی  نر  یوزپلنگ 

جمعیت این گونه ارزشمند در خطر انقراض باشد.
یوزپلنگ »هیوا« سال ۱۳۹۸ در پارک ملی توران به دنیا آمد و 
با وجود تلاش ها برای ثبت یوزها توسط دوربین های تله ای 

از سال ۱۳۹۹ تا بهمن ۱۴۰۲ دیده نشد.
بهمن  در  »هرب«  ماده  یوزپلنگ  فرزند  »هیوا«  مشاهده 
۱۴۰۲ موجی از امید و پویایی جمعیت یوزپلنگ آسیایی 
این گونه ارزشمند در خطر انقراض را در دل های دوستداران 
محیط زیست ایجاد کرد و اکنون در بهمن ۱۴۰۳ سرنوشت به 

نوعی دیگر ورق خورده است.
»هیوا« که تا دیروز خواهر »هلیا« و »هانا« بود، در تعیین 
جنسیتش شبه ایجاد شد و مشخص نیست این گونه زیبا 

نر است یا ماده؟

جنسیت هیوا »نامشخص« اعلام شد
اداره کل حفاظت محیط زیست سمنان درباره به روزرسانی 
جنسیت یوزپلنگ »هیوا« در اطلاعیه ای اعلام کرد که پس 
یوزپلنگ  جنسیت  شده،  ثبت  تصاویر  دقیق تر  بررسی  از 
شناسایی شده با نام »هیوا« از ماده به »نامشخص« تغییر 

یافته است.
و  کارشناسان  جدید  تحلیل های  طبق  تصمیم،  این 
محدودیت های موجود در داده های تصویری، نهایی شده 

است.
اطلاعیه  این  در  سمنان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
گفته است: کیفیت و زاویه داده های موجود، عدم مشاهده 
ویژگی های جنسی واضح، تحلیل متفاوت کارشناسان، عدم 
مشاهده رفتارهای قطعی نر یا ماده بودن، از جمله عواملی 

است که باعث ایجاد ابهام در تعیین جنسیت یوز »هیوا« 
شده است.

افزود: »هیوا« طی یک سال گذشته در  سعید یوسف پور 
مناطق مختلفی از جمله حوزه محیط بانی دلبر و عباس آباد 
در ذخیره گاه زیست کره توران شاهرود در شرق استان سمنان، 
منطقه حفاظت مشارکتی یوزکنام و پناهگاه حیات وحش 
خوش ییلاق مشاهده شد و بررسی دقیق تر آن با روش های 

فعلی محدود بوده است.

شواهد متناقض درباره ماده بودن »هیوا«
مدیرکل حفاظت محیط زیست سمنان تصریح کرد: دقت و 
شفافیت در ارائه اطلاعات مربوط به یوزپلنگ آسیایی مورد 
تاکید است و با توجه به شواهد متناقض، اعلام جنسیت 
»نامشخص« باعث جلوگیری از انتشار اطلاعات اشتباه و 
نیاز به  برای اعلام جنسیت دقیق،  گمراه کننده می شود. 
یا بررسی های  از جمله تصاویر واضح تر  داده های بیشتر 
میدانی است که در حال حاضر در دسترس نیست. پایش 
و نظارت بر وضعیت این گونه همچنان ادامه دارد و در 
لازم  اطلاع رسانی های  تکمیلی،  اطلاعات  کسب  صورت 

انجام خواهد شد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست سمنان گفت: حفاظت از 

یوزپلنگ آسیایی نیازمند دقت و همراهی همه جانبه است.

چرا نربودن »هیوا« امیدبخش است
در  آسیایی  یوزپلنگ  جمعیت  کارشناسان  تخمین  طبق 
ایران ۱۸ قلاده یوزپلنگ شامل هشت قلاده بالغ و ۱۰ قلاده 
نابالغ در طبیعت توران شهرستان شاهرود در شرق استان 
سمنان است، یعنی از نظر ژنتیکی »در معرض خطر انقراض« 

محسوب می شود و باید با توجه ویژه حفاظت شود.
»فراز« و »فقه« ۲ یوزپلنگ نر شناسنامه دار طبیعت و »فیروز« 
تنها یوزپلنگ نر در توران، تا چندی پیش بودند و اثبات نر 
بودن »هیوا« همانطور که از معنای اسمش پیداست، امید را 

در طبیعت توران به جریان می اندازد.

و  انقراض است  در خطر  یوزپلنگ گونه ای  است،  گفتنی 
اکنون فقط شماری از آن  ها در ایران و آفریقا زیست می کنند. 
جمعیت یوزپلنگ ها قابل سرشماری نیست، چرا که گونه ای 
گوشتخوار و شبگرد است، اما با استفاده از دوربین تله  ای 

جمعیت آن  ها تخمین زده می شود.
منطقه توران یا خارتوران در شرق استان سمنان در شهرستان 
شاهرود یکی از سه منطقه حفاظت شده ایران با مساحت 
یک میلیون و ۴۷۰ هزار هکتار، خاستگاه زیست یوزپلنگ 

ایرانی به شمار می رود.
یوزپلنگ جزو گربه سانان محسوب می شود و گربه سانان 
امکان زادآوری ۲ بار در سال و دوره بارداری سه ماه دارد 
و به طور معمول فصل هایی که رطوبت هوا بیشتر است 
برای جفت گیری این گونه ارزشمند مناسب است و بر پایه 
تحقیقات انجام شده، دی و بهمن بهترین  ماه های سال برای 
جفت گیری یوزپلنگ آسیایی است که پس از ۹۰ روز معمولا 

در اردیبهشت ماه توله به دنیا می آید.
انجام شده، یوزپلنگ جزو پستانداران  براساس تحقیقات 
چندهمسری است و یوزپلنگ آسیایی از ۲ تا سه سالگی 
بالغ شده و تا هشت سالگی قدرت زادآوری دارد و نوع زایش 

یوزپلنگ آسیایی چندقلوزایی است.

ابهام در جنسیت یوز پنج  سالۀ توران؛

چرا نربودن »هیوا« امیدبخش است؟
سبز

الناز ملکی

در هجدهمین نشست تخصصی شهرآورد مطرح شد؛
توسعۀ معابر خودرویی در پایتخت، عامل افزایش ترافیک 

هجدهمین نشست تخصصی شهرآورد با حضور مهرداد 
تقی زاده، معاون سابق حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران 
و مهندس مرضیه باریکانی، فعال حوزه حمل ونقل و محیط 
زیست برگزار شد. این نشست با هدف بررسی چالش های 
حمل ونقل شهری و ارائه راهکارهای بهبود وضعیت ترافیک 

در تهران تشکیل شد.
در این جلسه، مهرداد تقی زاده با اشاره به سابقه طولانی 
بررسی تجارب  به  ترافیک،  و  در حوزه حمل ونقل  خود 
جهانی در این حوزه پرداخت. وی با اشاره به وضعیت 
بحران  »ابر  یک  عنوان  به  را  آن  تهران،  ترافیک  فعلی 
ترافیکی« توصیف کرد و افزود: »وضعیت ترافیک تهران 
نسبت به سال های گذشته بدتر شده و این مسئله نیازمند 

راهکارهای اساسی است«.
تقی زاده با اشاره به نگرش های مختلف جهانی در مدیریت 

ترافیک شهری، به پنج نگرش اصلی اشاره کرد:
۱. توسعه ظرفیت معابر خودرویی: این نگرش که در گذشته 
مورد توجه بود، بر افزایش ظرفیت معابر از طریق ساخت 

بزرگراه ها، پل ها و تونل ها تأکید داشت. اما تجربه نشان 
داد که این روش تنها به طور موقت مشکل ترافیک را حل 

می کند و در بلندمدت باعث افزایش ترافیک می شود.
۲. توسعه حمل ونقل عمومی: در این نگرش، تمرکز بر 
و  مترو  مانند  عمومی  سیستم های حمل ونقل  توسعه 
اتوبوس های تندرو )BRT( قرار گرفت. با این حال، تقی زاده 
اشاره کرد که توسعه حمل ونقل عمومی به تنهایی کافی 
نیست و باید همراه با محدودیت هایی برای استفاده از 

خودروهای شخصی باشد.
۳. محدودیت توسعه معابر خودرویی: در این نگرش، 
مشخص شد که توسعه معابر خودرویی نه تنها ترافیک را 
کاهش نمی دهد، بلکه باعث افزایش تقاضا برای استفاده 
بر کاهش  این نگرش  از خودروهای شخصی می شود. 
افزایش ظرفیت حمل ونقل  و  معابر خودرویی  ظرفیت 

عمومی تأکید دارد.
۴. کاهش ظرفیت معابر خودرویی: در این نگرش، پیشنهاد 
شد که به جای توسعه معابر خودرویی، ظرفیت آن ها 
کاهش یابد و به جای آن، خطوط ویژه اتوبوس، دوچرخه و 
پیاده روها توسعه یابد. این نگرش در برخی شهرهای جهان 

مانند لندن و آمستردام با موفقیت اجرا شده است.
۵. رژیم گرفتن از جاده ها )Road Diet(: این نگرش که 
ترافیک  مدیریت  در  نگرش  پیشرفته ترین  و  جدیدترین 
است، بر کاهش عرض جاده ها و تبدیل آن ها به فضاهای 
پیاده روی و دوچرخه سواری تأکید دارد. این روش نه تنها 
ترافیک را کاهش می دهد، بلکه کیفیت زندگی شهری را 

نیز بهبود می بخشد.
به  نشست  این  در  نیز  باریکانی  مرضیه  مهندس 
برنامه ریزی های  در  زیست  محیط  به  توجه  اهمیت 
»توسعه  گفت:  و  کرد  اشاره  شهری  حمل ونقل 
حمل ونقل عمومی نه تنها ترافیک را کاهش می دهد، 
بهبود کیفیت زندگی  آلودگی هوا و  به کاهش  بلکه 

شهروندان کمک می کند«.
در پایان این نشست، شرکت کنندگان به بحث و تبادل نظر 
در مورد راهکارهای بهبود وضعیت ترافیک تهران پرداختند. 
مدیریت  در  نگرش  تغییر  ضرورت  به  اشاره  با  تقی زاده 
ترافیک شهری، خاطرنشان کرد: »برای حل مشکل ترافیک 
تهران، باید از تجارب جهانی استفاده کنیم و نگرش های 

جدیدی را در برنامه ریزی های شهری به کار بگیریم«.

»محمدرضا عارف«:  قتل تلخ دانشجوی دانشگاه تهران باید هشداری برای همۀ مسئولان باشد
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اقدامات مهم سه ساله درمان استان البرز

1   برای شناختن ایدۀ »آرمان« مطلق، شهود آگاهی1 باید کاملا 
متناسب با شرایط پراکسیس، یا برخورد ابژۀ اجتماع، با سوژۀ صرف 
تاریخ باشد2، زیرا ایدۀ آرمان چیزی جز این همانی این دو نخواهد 
بود. اما برای حرکت معنا، شناخت از این همانی بایست به منزلۀ 
نوعی متناسب بودن، مفهوم شود. شاید شهود آگاهی و پراکسیس 
در برخورد اول جدا از یکدیگر شناخته شوند، اما در اصل چیزی 
نیستند جز دو صورت که یکی به شکل کلیت ماجرا و دیگری 
در جامۀ جزئیات، نمایان می شود. اما این به چه معناست؟ در 
اینجا کل]پراکسیس[ جای جز]شهود آگاهی[ را نمی تواند بگیرد، بل 
در فرانهی معناست که جزء در ساختار اجتماع با کل برخورد کرده 
و می تواند در »نقطۀ جوش« ساختار، آرمان را به عنوان زبانی درحال 
رشد در اجتماع نمایان کند. به عبارتی شهود آگاهی، درکی برآمده از 
ساختار پراکسیس، در اجتماع به تفهیم ارزش های زمانمند می پردازد 
و باعث می شود تا اشخاص، بتوانند براساس آنچه در آگاهی دارند به 
حرکت در اجتماع خویش بپردازند، اما این برداشت نیازمند پایه ای 
است قدرتمند که شهود آگاهی را به مرحلۀ ظهور برساند، و آن 
چیزی نیست جز »پراکسیس« که تاریخ را بصورت ناپیوسته و 
غربال شده در دسترس جامعه قرار می دهد. ریشه پراکسیس برای 
پرداخت به جواهر وجود یک ملت پدید می آید، درکی که باعث 
می شود آدمی در مسیر تلقین وجود خویش به یک درک قاطع 
از زمان خود برسد و بتواند نیاز شرایط را دریابد و در جهت آن قدم 
بردارد، چنین می شود که »آرمان« در نقطه جوش ساختار پراکسیس 
پدید می آید و شهود آگاهی را به حرکت وا می دارد3. پس می توان 
آرمان را یک »تلقین زمانمند« خواند که در آگاهی بشری پدید 
آمده و باعث می شود تا آدمی بتواند در زمانه خویش، بنا بر هدفی 
حرکت کند، اما نباید فراموش کرد که آرمان مانند یک پل عمل 
کرده و حال را به آینده متصل می کند. به زبانی دیگر، شاید آرمان 
زبان شرایط باشد، اما بعضی  از واژگان وجودین خویش را همچنان 
برای آیندگان حفظ می کند و در اینجاست که در اوج سردی آرمان، 
پس از شکست، باری دگر مردم با امید پیاده کردن همان اهداف، 
چون آزادی و عدالت، واژگان باقی مانده از آرمان را در زمانۀ خویش 
صرف کرده و به حرکت در می آیند. چنین است که پادآرمان شهر، 
همان آرمان شهر است، تنها، در سایه فرورفته و آماده برای حمله 
دوباره. به عبارتی دیگر، آرمان یک بازی زبانی است با اجتماع، چرا که 
واژگان خویش را همواره در امر پراکسیس حفظ کرده و بنا برآنچه 
شهودآگاهی زمانش است، خود را نمایان می کند، همین است که 
من به پادآرمان شهر اعتقادی ندارم، بل آن را آرمان شهری خاموش 
می دانم که با دمیدن نور صبح گاهی]روزهای روشن[، دوباره از جا بر 

می خیزد و در انتها دوباره به سمت خاموشی می رود. 

2   آرمان، آیینۀ زمانمند روح یک قوم است. وحدتی که ذیل 
مفهوم، از طریق شهود آگاهی، یا همان درک مردم از احوال زمانۀ 
خویش، با توشه ای از برداشت های تاریخی، خود را بیان می کند. 
آرمان نماینده وحدتی است که در مفهوم مطلق در زمانۀ حاضر 
است و بر فراز شخص، حضور دارد و او را به راه رفتن و قدم زدن 
در جاده اجتماع خود، وا می دارد. این تلقین زمانمند را می تواند 
مطلقی به مثابۀ تاریخ دانست، درکی که در شرایطی بخصوص، 
یعنی در پرداخت شهود آگاهی در زمانی که نیاز احساس می شود، 
به نقطۀ جوش رسیده و خود را بیان می کند. با تعاریف ارائه 
شده، آرمان یک رویا نیست، بل حقیقتی است ناپیوسته در متن 
اجتماع. اما این ناپیوستگی به چه معناست؟ آرمان به عنوان درکی 
مطلق، کوششی همواره یگانه و یکسان نیست، بل بنا بر نیاز است 
که خود را بیان می کند، یعنی ممکن است در شرایطی خاص رو 
به سردی برود]پدید آمدن پادآرمان شهر به عنوان درکی خیالی[ اما 

دوباره درهمان نقطه جوش، بیان شده و باعث کنش های مورد 
نیاز  شود. به عبارتی، معمولا آرمان، به عنوان نقطۀ اوج نیاز شناخته 
می شود، یعنی زمانی که ساختار اجتماع بصورت معلق در ورطه 
نیازهایش به یکباره در یک سری از نشانه های مشخص به وحدت 
می رسد. در اینجاست که ما می توانیم به تصویری یگانه؛ البته در 
یک نقطه مشخص، از آرمان برسیم و تلاش کنیم تا درک واحد 
خویش را از یک آرمان شهر مشخص به تصویر بکشیم. »وحدت 
نیاز« تلقینی است که آرمان آن را بیان می کند و باعث می شود 
تا مردم به آن ایمان بیاورند، زیرا در اصل این یک درک غربال 
شده، یا راحت الحلقوم نیاز است که وحدت را شکل می دهد، تا 
حرکتی صورت گیرد، درصورتی که اساسا از بطن ماجرا، وحدت، 
ندارد، چرا که ممکن است هر  نیازی یکسان، وجود  به عنوان 
بخش از اجتماع خواهان مثالی دگر برای تغییر باشد. به عبارتی 
این وحدت مجازی، خود را از ساختار تاریخی یک ملت بیرون 
میکشد و تلاش می کند تا با تحلیل سانسوروار تاریخ برای یک 
ملت مشخص، معنای نیازهای زمانه را غربال کرده و به یک 
ماهیت مشخص برای قطعیت در مسیر حرکت برسد، یعنی مردم 
را وامی دارد تا فقط با برداشت یک بخش از تاریخ خود به عنوان 
هویت اصلی خویش، در یک زمانۀ مشخص، شهود آگاهی خویش 
را در بطن روزمرگی، تحلیل کرده و به حرکت در بیایند. همین 
است که می گوییم، آرمان یک تلقین است و آرمان شهر، نه شهری 
آینده نگر، بل سرزمینی تاریخی است که همواره همراه یک ملت 
خواهد بود و در بطن نیاز خویش است که هربار به شیوه ای نسبتا 
متفاوت خود را بیان می کند. در اینجا معنای آیینۀ زمانمند روح 
یک قوم مشخص شده است، روحی تاریخی، که در آیینۀ وجود 
خود، هربار تنها به کوچک بخشی از وجود خویش توجه می کند. 
بدین ترتیب، این همانی امر جزئی)که شهود وحدت مجازی را در 
خود جای داده( و امرکلی، به مثابۀ، برداشتی زمانمند از تاریخ)که 
غربال شده ای از هویت یک ملت را در یک زمانه خاص بنا بر نیاز 
بیان می کند(، به منزلۀ نوعی نسبت اجتماعی - تاریخی، در یک 
زمانۀ خاص، برای بیان نیاز و حرکت به سوی یک هدف مشخص 
که دغدغه زمانه است، در ساختار آرمان، به عنوان زبان قطعیت 
اجتماع در یک دورۀ مشخص، متعین می شوند، چنین است که 
آرمان مطلقا ضروری، در یک زمانۀ بخصوص، نظامی است از عرف، 
که در تلقین نیازهای متباین، به وحدت رسیده است و حقیقت 

زمانه خویش را، به یک صورت مشخص بیان می دارد4.

به  اراسموس  که  فصول]لقبی  تمام  مرد  بتوان،  شاید      3
تامس مور داد و فرد زینمن فیلمی به همین نام ساخت[ را، 
نزدیک ترین اندیشمند به ساختار نظری خویش خواند، البته 
بشرطی که اجازه ای باشد تا اثر او را باری دگر، با نگاهی معاصر، 
مورد بررسی قرار دهیم]برای همین است که می گویم نزدیک 
است[. مور نخستین کسی بود که از واژه آرمان شهر)یوتوپیا( 
در سال 1516 استفاده کرد، هرچند بودند واژگان نزدیکی که در 
اندیشۀ افلاطون و ارسطو خودنمایی می کردند، اما به آن شکل 
مخصوص خود، یعنی همان مدینۀ فاضلۀ دلچسب برای زیستن، 
برای نخستین بار و به شکل نظامندی در کتاب »آرمان شهر« مور، 
مورد شرح و تفصیل قرار گرفت. این متفکر، شاید بسیار ساده با 
این مسئله برخورد کرد و در داستان خویش گاه حتی احمقانه به 
مسائل پرداخت، اما تاثیرش بر شرح هایی که خواندید بشدت زیاد 
است. اهمیت فرضیۀ مور آنجا به چشم می خورد که او آرمان را 
حقیقتی غیرقابل دسترس نمی خواند را به عنوان »جایی که وجود 
ندارد«، نمی داند، بل آن را سرزمینی می خواند که هست، اما برای 
تفهمیش باید در مسیر اهداف خاصه ای که طلب می کند قدم 
برداشت. تا اینجا این تفاسیر را به کنار می گذاریم تا اندکی با 
داستان اصلی کتاب روبه رو شویم و بعد برویم ببینیم که مور چه 

تفاوتی با دیگر اندیشمندان در این زمینۀ بخصوص دارد.
آرمان شهرِ مور، جزیره ای آرمانی را به تصویر می  کشد که در آن، 
هزاران نفر در صلح و آرامش در کنار یکدیگر زندگی می کنند، 
مردان و زنان همگی تحصیل کرده هستند، و تمام امکانات 
موجود به همۀ افراد تعلق دارد. بله، داستان کتاب بسیار ساده 
است، برای همین ما به همین اندازه از بیان کلیت داستان 
اکتفا می کنیم، چرا که کار ما خلاصه نویسی نیست. برویم به 
سمت پایه های مورد بحث درباب اثر. تئوری اصلی که مور در 
اثر خویش دارد، اشاره به این اصل است که ما ناکجا آبادی 
یا  آرمان شهر نداریم. در زبان یونانی به معنای نفی،  به عنوان 
همان نیست است و واژه به معنای مکان که در کنار یکدیگر 
یوتپیا را تشکیل می دهند، از نگاه لغوی به یک مکان غیرحقیقی 
اشاره دارند، درصورتی که مور تلاش می کند تا برای ما از یک 
ساختار مشخص و یک مفهوم واضح سخن بگوید. شاید مکان 
داستان یک جزیره در وسط ناکجاآباد باشد، اما نباید گول همین 
صرف را خورد، هدف مور نمایان کردن اصول حقیقی ساختار 
آرمان، به عنوان برداشتی تاریخی است که در کنش اجتماعی 
یک ملت، می تواند خود را نمایان کند. در بخش اول، اشاره شد 
که آرمان یک نقطۀ تاریخی است که نیازها را به یک وحدت 
مجازی می رساند، چنین است که می توان گفت شاید کالبرت 
تانستال]یکی از شخصیت های کتاب آرمان شهر[ داستان مور، 
یک برداشت از بخشی از جامعۀ آن روزه بریتانیا باشد، که مور را 
واداشت برای تفهیم شرایط، چنین دست به تفسیر زمانۀ خود 
در قالب یک داستان آرمانی بزند. چنین است که می توان نتیجه 
گرفت، آرمان شهر مور، نه مکانی خیالی، بل ساختاری تاریخی 
است که درحال تحلیل شدن است، تا شاید مسیر اصلی رسیدن 
به آن، نمایان شود. به عبارتی دیگر، ما از بودها، بایدها را پدید 
می آوریم و اگر تاریخ یک ملت »بوده« آن ها باشد، آرمانشان 
»بایستی« است که از طریق تحلیل بوده ها در نیاز زمانه، شکل 
می گیرد. پس بیایید این تفسیر خیالی و عبث از آرمان را به عنوان 
»چیزی که نیست« فراموش کنید و آرمان را مور وار، بخشی 
از تاریخ بدانید که باید، نمایان شود، اما در زمان خاص خود. 
نمی دانم بین این دوشخص، یعنی آشوری و نادری، به عنوان 
مترجمان کتاب مور)نشر خوارزمی( چه کسی در پیشگفتار این 
اثر گفته است که مور تلاشی برای صورت بخشیدن اصیلی به یک 
جامعۀ خیالی داشته، اما هرکه گفته، سخت بیهوده می گوید. مور 
در بازی زبانی پیروز است و همه را بازیچه کرده، شاید اسم جزیره 
یوتوپیا، یا همان »هیچ جا« و رود آن، آنیدر یا »بی آب« و شهرش 
آمائوروت، یعنی »خیالی« و نام روایتگر داستان رافائل هیثلودی 
که معنایش » یاوه سرا« است، باشد، اما نباید فراموش کنید 

که نام نویسنده تامس مور است که صدالعظم و مشاور امین 
هنری هشتم بوده است. مور در کتاب اول و دوم، تماما به دنبال 
تحلیل ساختار زمانۀ خودش است، او در همین زمینه اشاره 
می کند که:»شیوۀ زندگانی آن نه تنها خوش ترین بنیاد را برای 
جامعۀ متمدن می گذارد، بلکه جامعه ای است که تا بشر برقرار 
است، پایدار خواهد ماند«. نکند انتظار دارید منظور مور، کشوری 
در آسمان باشد؟ یا یک جزیره خیالی؟ نه، مور به دنبال آن است 
که جامعۀ بریتانیا را، به معنای یک وجود تاریخی حقیقی، از 
طریق زبان شهر آمائوروت، بیان کند تا نشان دهد، آرمان به مثابۀ 
یک حقیقت تاریخی است که همواره به عنوان اصلی بنیادی 
در ساختار بشر خواهد ماند. اینجاست که نباید این بازی زبانی 
را، تنها در ظاهر متن دید، بل بایست توجه کرد که ساختار 
اصیل مدنظر مور، به ریشۀ جامعۀ بریتانیا باز می گردد، چرا که 
حتی اگر تخیل هم کرده باشد، زادۀ حقیقت زمانۀ خودش بوده 
است]تخیل در آغوش حقیقت زاده می شود[. دوستان، مور اگر 
مسائل زندگی زناشویی در این داستان را خارج از وادی فساد 
می داند، دلیلی ندارد جز بدبیاری هایی که هنری هشتم عزیزش 
در مسائل خانوادگی خود داشت، همان داستان دل بستن به آن 
بولین زیبایی که بدکاره از آب در آمد. بازرسان اندیشۀ مور، اگر 
دیدید که این آدم، در آرمان شهر خود مصداق عقل را نمایندۀ 
دین کرده و از مذهب کاتولیک خود در زبان اثرش در لفافه 
دفاع می کند، به سر بریده اش بنگرید که در سال 1535 به علت 
از  برگردانی  روی  برای  هشتم  هنری  معشوقش،  با  مخالفت 
کلیسای کاتولیک، از تنش جدا شد. نگاه مور به ساختار جامعۀ 
بریتانیایی و تلاش های او برای تحلیل های سیاسی در جهت 
بهتر ساختنش باعث شد که آرمان شهر نوشته شود. چنین است 
که می بینم آرمان شهر مور، راهی شد برای تفسیر حقیقت های 
موردنظر متفکران در جهاتی که اجتماع آنان خواستار آن بود. 
متفکرانی چون کارل کائوتسکی، دغدغه های خویش را از طریق 
داده هایی که وجود داشت با مثال تاریخی مور، محک زدند و 
چنین شد که کائوتسکی آلمانی این مرد انگلیسی را پدر انقلاب 
روسیه خواند، چرا که دغدغۀ کمونیسم، آنطور که باید در ساختار 
اندیشۀ مور برای این متفکران چپ، تفسیر شد و باعث گشت 
داده هایی که از این اندیشمند به آینده رسیده، مثال های خوبی 
برای تحلیل اجتماعشان باشد. مور، یک بازیگر قدرتمند در عرصۀ 
ذهن و اندیشه بود، که از داشته های خود، بایست ها را تحلیل 
کرد و در جهت تفهیم مفهوم زمانه خویش، واژگانی را تحویل 
داد، که بعدها نیز مورد استفاده قرار گرفت، چرا که آرمان، نقطه 
جوش نیاز بشری است و آدمی در ریشۀ نیاز همواره یکسان با 

دیگری می اندیشد.

دو جستار در باب آرمان  شهر در ادبیات از منظر تاموس مور؛

نظامِ آرمانی عرفانی
دست  به  نقد

فیلم کوتاه »کمیسیون پزشکی« به نویسندگی و کارگردانی سینا چمنی پس از پایان فیلم  برداری، وارد مرحله تدوین و صداگذاری شد.

فیلم  برداری فیلم کوتاه »کمیسیون پزشکی« به نویسندگی و کارگردانی سینا چمنی و تهیه کنندگی حمید مهرافروز به پایان رسید و این اثر وارد مرحله تدوین و صداگذاری شد.

حمید مهرافروز، تهیه کننده این فیلم، سابقه مدیریت فیلم  برداری بیش از ۲۰۰ فیلم کوتاه و مدیریت فیلم  برداری ده ها فیلم سینمایی، از جمله »خانه )او(« ،»عروسک«، »بی پایان« ، »سویوق«، 

»لختگی«، »لیلاج «و... را در کارنامه هنری خود دارد. سینا چمنی نیز پیش از این با فیلم کوتاه »یاشار« حضوری موفق در جشنواره های داخلی و خارجی و داشته است و برنده جایزه ویژه 

هیأت داوران از جشنواره نوستالژیای ایتالیا شده است.

»کمیسیون پزشکی« به تدوین رسید

امیرعلی مالکی
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به موجب پرونده اجرائی کلاسه ۹۸۰۱۹۳۶ ششدانگ یک قطعه آپارتمان مسکونی نوع ملک طلق به پلاک ثبتی ۱۹۲۶۱ فرعی از  ۱۶۹ اصلی مفروز و مجزا شده از ۴۲۹۴ فرعی از اصلی مذکور قطعه ۱۰ واقع در سمت جنوب شرقی طبقه سوم که 
سه متر و یک دسیمتر مربع آن بالکن مسقف است. حوزه ثبت ملک کرج ناحیه سه به مساحت ۷۲.۱ مترمربع به نام مختار نیکونژاد با جز سهم  6  از کل سهم  6  به عنوان مالک شش دانگ عرصه و اعیان متن سهم ششدانگ با شماره مستند 
مالکیت ۶۱۵۴۰ تاریخ  ۱۳۹۳٫۱۲٫۱۲ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۳۱ کرج موضوع سند مالکیت اصلی به شماره چایی ۹۷۶۶۶۷ سری الف سال ۹۳ با  شماره دفتر الکترونیکی O ۱۳۹۳۲۰۳۳۱۰۱۱۰۰۱۹۶۳ که در صفحه ۳۷ دفتر املاک جلد ۲۶۵ 
ذیل شماره ۲۷۳۵۴ ثبت گردیده است. توضیحات ملک به حدود: شمالا: در سه قسمت که قسمت دوم آن غربی است. اول درب و دیوار است به طول )۱٫۴۲(  به راه پله مشاعی دوم دیواریست به طول )۰٫۸۴( به راه پله مشاعی سوم دیوار و 
پنجره است به طول )۴٫۵۸( به نورگیر مشاعی شرقا: دیواریست به طول )11٫78( به قطعه ۵۲۷ تفکیکی جنوبا: در سه قسمت که قسمت دوم آن شرقی است. اول دیوار و پنجره است به طول )۳٫۱۳( به فضای حیاط مشاعی دوم نرده ایست به 
طول )۱٫۰۵( به فضای حیاط مشاعی سوم نرده ایست به  طول )۲٫۸۷( به فضای حیاط مشاعی غربا: دیواریست به طول )۱۱٫۹۹( به آپارتمان مسکونی قطعه ۹ مشخصات منضمات ملک: انباری قطعه ۱ به مساحت 2٫83 به حدود اربعه: شمالا: 
دیواریست به طول )۱٫۹۰( به محوطه باز مشاعی شرقا: درب و دیوار است به طول )۱٫۴۹( به پیلوت مشاعی جنوبا: دیواریست مشترک به طول )1٫90( به انباری قطعه ۲ غربا: دیواریست به طول )۱٫۴۹( به قطعه ۵۲۹ تفکیکی پارکینگ قطعه ۶ به 
مساحت ۱۱ واقع در طبقه 0 به حدود اربعه: شمالا: خط فرضی به محوطه مشاعی است به طول )۵٫۰۰ ( به پارکینگ قطعه ۵ شرقا: خط فرضی به محوطه مشاعی است به طول )۲٫۲۰( جنوبا: خط فرضی به محوطه مشاعی است به طول )۵٫۰۰( غربا: 
خط فرضی به محوطه مشاعی است به طول )2٫20( محدودیت: محدودیت دفتر املاک برابر اسنادرهنی شماره ۱۴۰۳۵۴ - ۹۴٫۳٫۳۱ و ۱۴۰۳۹۳-۹۴٫۴٫۱۰ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۴۸ تهران در رهن بانک ملت میباشد. برابر نظریه کارشناس 
رسمی دادگستری مورخ ۱۴۰۳٫۱۱٫۸ به مبلغ 25/000/0000/000 ریال ارزیابی گردیده ملک واقع است در نشانی )کرج گلشهر بلوار ۴۵ متری خیابان ابوذر پلاک ۴۳ ساختمان آریا( عرصه مشاعی اولیه با ابعاد تقریبا منظم مستطیل شکل و  موقعیت 
یک بر در حد شمالی مشرف به فضای گذر فرعی مجاور میباشد و در بافت مسکونی داخل شهری قرار گرفته است. ساختمان اصلی به قدمت تقریبی ۲۲ سال با اسکلت بتونی و نماسازی از جنس سنگ مرمر و تراورتن مشتمل بر سه طبقه 
چهار واحدی با اختلاف سطح نیم طبقه جمعا ۱۲ دستگاه آپارتمان مسکونی مستقل به انضمام همکف با کاربری پارکینگ و انباری احداث گردیده و دارای راه پله سنگی با نرده جانپناه فلزی فاقد آسانسور پیلوت با کفسازی موزائیک دیوار پوش 
سرامیک سقف سفید کاری درب نفر رو فلزی و درب ماشین رو دو لنگه از نوع ریموت دار میباشد. واحد مورد خواسته در سمت جنوب شرقی طبقه سوم به شماره واحد ده واقع شده است از مشخصات پنجره آهنی با شیشه تک جداره درب 
چوبی آپارتمانی با حفاظ فلزی لولایی به همراه امتیاز برق با کنتور مجزا و انشعابات آب و گاز مشترک برخوردار است و تحت تصرف و سکونت احدی از وراث متعهد میباشد از طریق مزایده به فروش میرسد. مزایده از ساعت ۹ الی ۱۲ روز سه 
شنبه مورخ ۱۴۰۳٫۱۲٫۱۴ از مبلغ 25/000/0000/000 ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقداً فروخته خواهد شد و چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیرمترقبه گردد. مزایده روز اداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام 
میشود و حقوق دولتی و حق مزایده طبق مقررات وصول خواهد شد. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور  خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است 
ما به التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتیکه ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده واریز نکند  مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد 

شد در اینصورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده  تجدید میگردد. طبق اعلام بستانکار ملک تحت پوشش بیمه ما تا تاریخ ۱۴۰۴٫۱۱٫۷ میباشد. 1885745
معاون اجرای ثبت کرج - قاسمی

گهی مزایده پرونده کلاسه 9801936 آ

سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین قطعه ۵ تفکیکی به مساحت ۴۰۸ مترمربع بشماره پلاک ۳۸۶۲ فرعی )که برابر 
بخشنامه ۲۳۵۱۱ پلاک فرعی به ۲۷۷۹۷ تغییر یافت( از ۱۵۵ اصلی ذیل شماره ثبت ۱۵۲۳۵۰ صفحه ۱۵۳ دفتر ۸۱۰ 
به نام تقی فروحاجیان ثبت و سند ۳٫۰۲۶۰۱۲۸ صادر  گردید سپس برابر انتقال شماره ۱۱۳۲۲۳ مورخه ۱۳۳۵٫۰۴٫۲۶ 
دفتر ۳۸ کرج تمامی مورد ثبت به مرحوم علی اصغر افشار قتلی منتقل شد و برابر سند رهنی شماره ۱۷۱۴۰ مورخه 
۱۳۷۰٫۱۰٫۰۳ دفتر  ۴۳ تهران در رهن بانک قرار گرفت سپس خانمها مریم و زهرا افشار قتلی و آقای مجید افشار قتلی از 
وراث مرحوم علی اصغر افشار قتلی با ارائه گواهی حصر وراثت و مالیات بر ارث نامبرده درخواست صدور سند مالکیت 
نسبت به سهم الارث خود را نموده و اعلام نمودند اصل سند مالکیت نزد آقای محسن افشار قتلی ورثه دیگر نامبرده 
میباشد با توجه به اینکه در اجرای تبصره ۳ ماده ۱۲۰ مراتب جهت ارائه اصل سند مالکیت اخطار گردیده و نامبرده در 
موعد مقرر مراجعه ننمود و با توجه به اینکه  اخطار ابلاغ واقعی نگردیده لذا در اجرای تبصره ۳ ماده ۱۲۰ قانون ثبت 
یک نوبت در روزنامه کثیر الانتشار آگهی می گردد . بدیهی است چنانچه پس از سپری شدن مهلت مقرر اصل سند 
مالکیت پلاک مذکور به این اداره ارسال نگردد این اداره وفق مقررات اقدام و نسبت به صدور سند مالکیت به نام وراث 

درخواست کننده وفق مقررات اقدام خواهد نمود.  1885294
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

برابر رای شماره ۱4۰۳۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۲۴۰۵ مورخ ۱۴۰۳٫۱۱٫۳ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای علی مقیمی الموتی فرزند مروت اله به شماره شناسنامه  ۱۰۱۴ به صورت شش دانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۷۵٫۱۸ مترمربع مفروز از پلاک ۲۱۷ فرعی از ۳۵۵ اصلی واقع در وسیه خریداری 
از مالک رسمی آقای سیامک سرحدی و خانم سیده فاطمه عبادی به طور قولنامه ای که مالکیت نامبرده در صفحه ۵۴۱ 
دفتر ۳۲۳ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند  مالکیت صادر خواهد شد. 1883823  تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403٫12٫15 
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

گهی تبصره ۳ ماده ۱۲۰ قانون ثبت آ

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و  آ
ساختمانهای فاقد سند رسمی – کرج )نوبت اول(

برابر رای شماره ۱4۰۳۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۸۳۷ هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای محمد آئینه روای فرزند کرمعلی بشماره شناسنامه  ۰۳۱۰۰۳۲۸۲۲ صادره از در یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 217٫70 مترمربع از پلاک ۱۳۷۱ فرعی از ۳۶۱ اصلی واقع در محمدشهر ولدآباد بزرگ خیابان 
بهمن ۲۶ خریداری از مالک رسمی آقای بیوک آقا سماورچیان محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به  فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی  به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی  تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 1884658   تاریخ 

انتشار نوبت دوم: 1403٫12٫15
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

برابر رای شماره ۱4۰۳۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰2270 مورخ ۱۴۰۳٫10٫20 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی خانم پری شرق اق قلعه فرزند لطیف به شماره شناسنامه  4040 به صورت شش دانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 96٫86 مترمربع مفروز از پلاک 1891 فرعی از 162 اصلی واقع در کرج خریداری از 
مالک رسمی آقای علی نژادفلاح به طور قولنامه ای که مالکیت نامبرده در صفحه 509 دفتر 116 محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد. 

1875017 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403٫12٫15 
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

گهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و  آ
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی – کرج )نوبت اول(

گهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و  آ
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی – کرج )نوبت اول(

حال  در  گفت:  ایران  و طلای  ارز  مبادله  مرکز  سخنگوی 
حاضر سکه تمام بهار ۱۲ میلیون تومان، نیم سکه ۹.۷ 
حباب  تومان  میلیون   ۵.۲ سکه  ربع  و  تومان  میلیون 

قیمت دارد.
اصغر بالسینی در یک گفت وگوی تلویزیونی، با اعلام میزان 
حباب قیمتی در سکه های طلا گفت: در حال حاضر سکه 
تمام بهار امامی ۱۲ میلیون تومان حباب دارد، نیم سکه ۹.۷ 
میلیون تومان و ربع سکه ۵.۲ میلیون تومان حباب قیمتی 

دارد. به عبارتی در ربع سکه ۲۵ درصد آنچه قیمت نهایی آن 
است، حباب است و نمی توان حباب قیمتی را از آن کسر 
کرد و گفت که قیمت سکه با نرخ دلار ۱۰۰ هزار تومانی است.  
قضیه از آنجا شروع شد که در روزهای اخیر در برخی اخبار 
و صفحات مجازی، خبری مبنی بر محاسبه قیمت سکه بر 
اساس دلار با نرخ ۱۰۰ هزار تومان شایعه شد. با این حال، 
عوامل بسیار زیادی در قیمت دلار و سکه طلا و همچنین 
طلا اثرگذار است. برای مثال یکی از عوامل اصلی اثرگذار بر 

طلا به انس جهانی طلا مربوط می شود. علاوه بر این بسیاری 
از مولفه ها در قیمت طلا و سکه طلا اثر گذار است و تابع 
نرخ ارز نیست و نمی توان صرفا با تقسیم کردن ارزش ریالی 
دارایی به قیمت دلاری آن، محاسبات اقتصادی انجام داد. 
برای مثال قیمت برخی از کالاها تابع عوامل غیراقتصادی 
ریسک های  واردات،  ممنوعیت  تورمی،  انتظارات  مانند 
بر  گذار  اثر  روانی  جو  و  بازار  در  تقاضا  افزایش  سیاسی، 

افزایش تقاضا در بازار است.

سخنگوی مرکز مبادله ارز و طلای ایران؛

۱۲ میلیون تومان فقط برای حباب!
بازار
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وینگر تیم ملی فوتبال ایران توانست شمار گل هایش را در لیگ هلند به پنجاه گل زده برساند.در ادامه دیدارهای 
هفته بیست و سوم لیگ هلند، هیرنفین و زووله به مصاف هم رفتند که این دیدار با تساوی یک بر یک به پایان 
رسید. علیرضا جهانبخش توانست دومین گلش را در این فصل برای هیرنفین به ثمر برساند. این دومین گل 
جهانبخش در لباس هیرنفین بود و باعث شد تا بازیکن ایرانی به رکورد ۵۰ گل زده در لیگ هلند برسد.آمار جهانبخش 
در لیگ هلند به شرح زیر است:نایمخن: ۵ گل )جهانبخش همراه نایمخن ۱۲ گل نیز در لیگ دسته دو هلند به ثمر 

رسانده بود(آلکمار: ۳۴ گل- فاینورد: ۹ گل- هیرنفین: ۲ گل

جهانبخش در لیگ هلند 50 گله شد!

ورزش

باشگاه لخ پوزنان در شرایطی مخالفت خود را با جدایی علی 
قلی زاده و انتقالش به پرسپولیس اعلام کرده که در سه هفته 
اخیر، تنها ۵۹ دقیقه از وجود وینگر ۲۸ ساله ایرانی خود بهره 

برده است!
علی قلی زاده در سال های اخیر به تیم های مدعی لیگ ایران، 
به خصوص استقلال و پرسپولیس لینک شده و بارها در سبد 
خرید این دو باشگاه قرار گرفته است. هر بار اما مانعی بر سرِ راه 
انتقال این وینگر تکنیکی به وجود آمده و به هر دلیلی بازگشت 

او به لیگ ایران میسر نشده است.
در نقل و انتقالات زمستانی فوتبال ایران نیز بحث حضور 
علی قلی زاده در پرسپولیس منتشر شد. رضا درویش بارها 
مذاکره  لهستان  سوپرلیگ  در  پوزنان  لخ  باشگاه  مدیران  با 
کرد، نامه نگاری های بسیاری میان طرفین انجام شد اما در 
نهایت این انتقال نهایی نشد. باشگاه لخ پوزنان با مبلغی که 
پرسپولیس برای دریافت رضایتنامه قلی زاده پرداخت می کرد، 

کنار نیامد و انتقال منتفی شد.
گویا یکی از دلایل اصلی مخالفت لخ پوزنان با جدایی قلی زاده، 
درخشش او در هفته های منتهی به پنجره نقل و انتقالات بود. 

وینگر ایرانی در هفته پانزدهم سوپرلیگ لهستان، مقابل لژیا 
ورشو یک گل زد و یک پاس گل داد. او هفته شانزدهم نیز 
دروازه کوتاویچ را باز کرد و یکی از دلایل موفقیت لخ پوزنان بود.
با توجه به اینکه قلی زاده تا تابستان ۱۴۰۵ با لخ پوزنان قرارداد 
دارد، مسئولان باشگاه لهستانی بر این تصور بودند که می توانند 
در پنجره بعدی نقل و انتقالات، ستاره ایرانی خود را با مبلغ 
بالاتری به فروش برسانند. موضوعی که پر ریسک و پر خطر 

است و شاید هرگز رخ ندهد.
سوپرلیگ لهستان بعد از برگزاری هفته هجدهم، وارد تعطیلات 
زمستانی شد که ۵۵ روز به طول انجامید. در همین مقطع، لخ 
پوزنان به صورت رسمی اعلام کرد که قلی زاده را نه به تیم های 
ایرانی و نه به باشگاه های اروپایی نمی فروشد. با آغاز دوباره 
سوپرلیگ لهستان اما لخ پوزنان ۳ بازی انجام داده که یک 

پیروزی و ۲ شکست در کارنامه اش ثبت شده است.
آمار دقایقِ بازی قلی زاده در این ۳ هفته هم افت کرده و او روی 
هم ۵۹ دقیقه در زمین حضور داشت. او مقابل لودز ۲۱ دقیقه در 
زمین حضور داشت، برابر لژیا گدانسک ۱۸ دقیقه فرصت بازی 
به دست آورد و مقابل راکوف هم فقط ۲۰ دقیقه در زمین بود.

یکی از دلایل نیمکت نشینی قلی زاده، حضور یک وینگر سوئدی 
به نام پاتریک واله مارک است. او که پیراهن شماره ۱۰ لخ پوزنان 

را بر تن می کند، با سابقه بازی برای فاینورد و هیرنفین در هلند 
و هاکن در سوئد، به مهره قابل اعتماد سرمربی لخ پوزنان بدل 
شده و اغلب در ترکیب اصلی قرار گرفته است. او که در فاینورد 
هم تیمی علیرضا جهانبخش بوده، به کابوسی برای علی قلی زاده 

تبدیل شده است.
تنها  این فصل  زده،  بازی ملی ۶ گل  در ۴۰  قلی زاده که 
۶۷۴ دقیقه در ترکیب لخ پوزنان قرار گرفته است. حالا یک 
سوال مطرح می شود؛ اینکه اگر نیلز فردریکسن )سرمربی 
لخ پوزنان( نمی خواست از قلی زاده در ترکیب اصلی استفاده 
کند، چرا با جدایی و انتقال او به لیگ ایران موافقت نکرد؟ 
آیا نهایی نشدن انتقال، مانع دیگری داشت یا مخالفت لخ 

پوزنان تنها دلیلش بود؟

ستارۀ ایرانی به نیمکت تبعید شد؛

رفیق جهانبخش، کابوس قلی زاده!
لژیونرها

امیر اسدی

 

دیالوگ

»مینو مداح«:

زیر بار حرف زور نمی روم

مینو مداح سرمربی سابق تیم ملی تکواندو گفت: زیر بار 
حرف زور نمی روم و اجازه بی احترامی به کسی نمی دهم. 
وقتی دیدم اتفاقاتی که رخ داده را قبول نکردند ترجیح دادم 

به طور کلی قطع همکاری کنم.
مینو مداح در مراسم تقدیر از مدال آوران المپیک توسط 
شهرداری در جمع خبرنگاران در مورد جدا شدنش از کادر 
توضیحاتی  بیانیه  در  کرد:  اظهار  تکواندو  ملی  تیم  فنی 
که  جلسه ای  در  شود.  شفاف سازی  مردم  برای  که  دادم 
بی  فدراسیون  رئیس  سوی  از  متاسفانه  داشتیم  حضور 
احترامی هایی به من شد که در شخصیتم نیست که بتوانم 

آن بی احترامی ها را تحمل کنم، آن هم بی دلیل.
مداح افزود: من هم مجبور به ترک فدراسیون شدم یعنی 
همان روز فدراسیون را ترک کردم و بنا به درخواست وزیر 
محترم ورزش و معاون او مدت ۴ هفته هم سکوت کردم 
اما بعد دیدم که صحبت ها به این گونه است که مداح 
فدراسیون را رها کرده و رفته و من مجبور شدم توضیح 
دهم که موضوع اینطور نیست. سه ماه بعد از المپیک با 
فدراسیون قرارداد بسته بودم تا بمانم و به همکاری ام ادامه 
دهم ولی زیر بار حرف زور نمی روم و اجازه بی احترامی به 
کسی نمی دهم. وقتی دیدم اتفاقاتی که رخ داده را قبول 

نکردند ترجیح دادم به طور کلی قطع همکاری کنم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا راهی برای بازگشت وجود ندارد 
گفت: فعلا در این مقطع خیر. این نیست که هرگز نخواهم 

برگردم اما در این مقطع با شرایطی که پیش آمد خیر.
او گفت: برای بازیکنان آرزوی موفقیت دارم. تک تک آن  ها 
سختی هایی از قبیل وزن کم کردن، دوری از خانواده و... 
اما ۴  موفق شوند  که  و صمیمانه می خواهم  می کشند 
سال آینده کار راحتی نیست. البته روز به روز هم که زمان 
کمتر می شود. کار سختی است و باید همه چیز در نظر 
گرفته شود. در مورد وزن بازیکنان تصمیم درستی گرفته 
شود. دائم در مسابقه باشند تا بتوانند برای المپیک آماده 
شوند. می دانید که دو سال مانده به المپیک امتیازها صفر 

می شوند و باید از ابتدا امتیاز جمع کنند.
مداح در پاسخ به این سوال که آیا شرایط المپیک نسبت 
به قبل سخت تر شده گفت: قوانین با المپیک قبل متفاوت 
است. نمی توانم بگویم سخت تر از قبل شده اما چون در 
۲۰۲۴ دو مدال خوش رنگ کسب کردیم توقعات بالا رفته 
و باید بیشتر از قبل تلاش کنیم تا توقعات مردم را به جا 

آوریم این مهم است.

در لیگ جهانی سری آ قبرس؛ 

ایران با ۳ طلا قهرمان شد

دومین مرحله از لیگ جهانی سری آ، با سه مدال طلا و 
قهرمانی ایران در لارناکا قبرس به پایان رسید.

دومین مرحله از لیگ جهانی کاراته وان سری آ ۲۰۲۵ به 
میزبانی لارناکا قبرس طی روز های ۲۶ الی ۲۸ بهمن ۱۴۰۳ 
برگزار شد و نمایندگان کاراته ایران موفق به کسب ۳ نشان 
طلا شدند. کاراته کاهای ایران در میان مدال آوران، بیشترین 
مدال طلا را صاحب شدند و عنوان قهرمانی این رقابت ها 
را بدست آوردند. لیگ سری آ قبرس دومین لیگ جهانی 
کاراته وان در سال ۲۰۲۵ بود، اولین مرحله آن به میزبانی 
گرجستان برگزار شد و تیم ایران با ۶ مدال طلا، یک نقره و 

پنج برنز عنوان قهرمانی را بدست آورد.
فاطمه صادقی نماینده کاتا انفرادی بانوان که با پشت سر 
گذاشتن آلمان، استرالیا، مجارستان، فرانسه و مصر راهی 
خود راهی فینال شده بود، در دیدار پایانی موفق شد با 
امتیاز ۴۲.۱۰ مقابل ساسارا اگوچی از ژاپن با امتیاز ۴۱.۵۰ به 

پیروزی برسد و صاحب مدال طلا لیگ جهانی شود.
فاطمه سعادتی در وزن ۵۵- کیلوگرم موفق شد مقتدرانه 
فینالیست شود. او در رقابت فینال مقابل روان موکای از 
ژاپن با نتیجه ۵ بر ۲ به برتری رسید و با شایستگی صاحب 

مدال طلا لیگ سری آ قبرس شد.
دیگر نماینده ایران مرتضی نعمتی در وزن ۷۵- کیلوگرم 

بود که عنوان قهرمانی را کسب کرد و به مدال طلا رسید. 

ملی  تیم های  گفت:  ژیمناستیک  فدراسیون  رئیس 
ژیمناستیک در رشته های مختلف نیازمند پایگاه های 
ثابت و تخصصی هستند تا در آن  ها بتوانند برنامه های 

تمرین و آماده سازی اختصاصی داشته باشند.
زهرا اینچه درگاهی روز گذشته در جلسه مجمع انتخاباتی 
هیات ژیمناستیک استان اصفهان افزود: سالن »شهید 
شیرودی« تهران یکی از فضاهای در اختیار فدراسیون 
است اما آنطور که باید و شاید متناسب با رشته ما نیست 

از طرف دیگر مجموعه »انقلاب« نیز هیچگونه سازگاری با 
حجم فعالیت های ورزشکاران ما ندارد.

بطور  ژیمناستیک  رشته های مختلف  در  داد:  ادامه  وی 
کشوری  رویداد  و  مسابقه  یک  برگزاری  شاهد  هفتگی 
هستیم بنابراین باید از لحاظ زیرساختی نیز در ارتقاء یابیم.

رئیس فدراسیون ژیمناستیک خاطرنشان کرد: از لحاظ 
اعتباری نیز جزو فدراسیون های با اعتبارات کم هستیم 
در نتیجه با این میزان حمایت نمی توان در رقابت های 

بزرگی بین المللی موفق بود.
اینچه درگاهی با تاکید بر اینکه موفقیت در المپیک نیازمند 
حمایت ویژه و جامع است، گفت: عملکرد ژیمناستیک 
ایران در المپیک ۲۰۲۴ پاریس بسیار درخشان بود و حضور 

در فینال این رقابت ها جای خوشحالی داشت.
المپیک ۲۰۲۸ لس  برای موفقیت در  وی اضافه کرد: 
از  لازم  حمایت  با  و  برنامه ریزی  الان  از  باید  آنجلس 

ورزشکاران زمینه موفقیتشان را فراهم کنیم.
رئیس فدراسیون تاکید کرد: بی شک ژیمناستیک کاران 
ایرانی برای حضور و درخشش در المپیک از توانمندی های 
بالایی برخوردارند اما از لحاظ مالی و زیرساختی باید به 

کمک آن  ها بشتابیم.
مدیرکل ورزش و جوانان استان اصفهان نیز تصریح کرد: 
مجمع انتخاباتی هیات ژیمناستیک نوزدهمین مجمع 
در طول ماه های اخیر است و تسریع در تعیین تکلیف 

مدیران هیات های ورزشی سبب پیشرفت خواهد شد.
سیدمهدی صدری ادامه داد: رای دهندگان در مجامع 
انتخاباتی متخصصان آن رشته ورزشی هستند لذا فرد 
منتخبی که معرفی می شود از همه لحاظ قابل اعتماد 

خواهد بود.
ژیمناستیک  هیات  انتخاباتی  مجمع  است،  گفتنی 
و  خردمندنژاد  احسان  کاندیداتوری  با  اصفهان  استان 
مژده سلیمانپور برگزار شد که سلیمانپور با کسب ۱۷ رای 

مثبت، آرای دهندگان را بدست آورد.
رای  هشت  نیز  ریاست  پست  نامزد  دیگر  خردمندنژاد 
و  ۱۷رای  با  زیبنده پور  مریم  همچنین  کرد.  تصاحب 
خشایار وحید دستجردی با ۱۶ رای بعنوان عضو هیات 
رئیسه انتخاب شدند. در مجمع روز گذشته، بهاره صادقی 
با کسب سه رای، آرای کافی را برای پست خزانه داری 

هیات بدست نیاورد.

در  ما  کار  اینکه  بیان  با  کشتی  فدراسیون  رئیس 
فدراسیون فقط ساخت و ساز نبوده است گفت: همه 
باید  اما  بگیرند،  المپیک  رشته ها می توانند مدال طلا 

برنامه جامع و هدفمندی داشته باشند.
مدال آوران  از  تجلیل  مراسم  حاشیه  در  دبیر  علیرضا 
المپیک پاریس که توسط سازمان ورزش شهرداری که 
روز گذشته برگزار شد، اظهار داشت: از حمایت شهرداری 
تهران تشکر می کنم، چرا که کمک این نهاد برای توسعه 
ورزش خیلی اثر گذار است. همه رشته ها می توانند مدال 

طلا المپیک بگیرند، اما باید برنامه جامع و هدفمندی 
داشته باشند.

وی به موفقیت کشتی تهران در رده های پایه اشاره کرد 
و گفت: کشتی تهران توانست در رده نوجوانان و جوانان 
به  خورد  رقم  تهران  در  حرکتی  اگر  کند.  کسب  مقام 
واسطه بهره بردن از ظرفیت شهرداری بود.دبیر خاطرنشان 
کرد: تاکنون ۶ پایگاه قهرمانی کشتی در جنوب تهران به بهره 
برداری رسید است که هدف از این اقدام، توجه به استعدادها 

و پتانسیل ورزشی در مناطق محروم است.

رئیس فدراسیون کشتی گفت: کار ما در فدراسیون فقط 
ساخت و ساز نبوده است. با حمایت و کمک های بخش 
در سطح  را  محل  شهرداری، ۵۰۰  و  دولتی  خصوصی، 

کشور ساخته ایم.

»رئیس فدراسیون ژیمناستیک« مطرح کرد؛ تیم ملی، نیارمند پایگاه  ثابت و تخصصی

»علیرضا دبیر«: کار فدراسیون کشتی فقط ساخت وساز نیست
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